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ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Κωνσταντίνα (Νάντια) Γιαννακοπούλου 

Βουλευτής Β2 Δυτικού Τομέα Αθήνας 

                                                                 

Αθήνα, 24 Ιουνίου 2025 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

  

ΠΡΟΣ: Τους Υπουργoύς Εσωτερικών, Περιβάλλοντος και Ενέργειας  

 

ΘΕΜΑ : «Άμεση ανάγκη για τη δημιουργία υποδομών ύδρευσης και οδικής ασφάλειας στο Βιτάλι Άνδρου.» 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

 

Το Βιτάλι αποτελεί έναν παραδοσιακό οικισμό της Άνδρου, που σύμφωνα με την απογραφή του 1991 είχε 62 

μόνιμες κατοικίες και το 2021 μόλις 28 κατοίκους, οι οποίοι σε μεγάλο βαθμό ασχολούνται με τον τομέα της 

γεωργίας και της κτηνοτροφίας, επαγγέλματα τα οποία απαιτούν επαρκείς υποδομές, με τη σημαντικότερη εξ 

αυτών, την πρόσβαση στο νερό. Παράλληλα, φαίνεται από βραχυχρόνιες μισθώσεις και την ετήσια εικόνα, το 

χωριό να «ζωντανεύει» το καλοκαίρι, με πολλές εξοχικές κατοικίες να αξιοποιούνται από ανθρώπους που 

διαθέτουν τις πατρικές τους κατοικίες εκεί αλλά και εκατοντάδες  ξένους επισκέπτες . Παρόλα αυτά, έως 

σήμερα το χωριό συνεχίζει να αντιμετωπίζει σοβαρά προβλήματα που δυσχεραίνουν, όχι μόνο την τοπική 

παραγωγή αλλά και την καθημερινή διαβίωση των κατοίκων. 

 

Πιο συγκεκριμένα, το χωριό δεν διαθέτει, έως σήμερα, δίκτυο ύδρευσης. Οι κάτοικοι αναγκάζονται να 

εξασφαλίζουν νερό από πηγάδια ή να αντλούν νερό με ιδιωτική πρωτοβουλία από τοπικό ρέμα, το οποίο όμως 

τείνει να στερέψει, καθιστώντας τη ζωή και την εργασία τους εξαιρετικά δύσκολη, ειδικά εν μέσω κλιματικής 

αλλαγής και παρατεταμένων περιόδων ξηρασίας. 

Παρά τις συνθήκες αυτές, οι κάτοικοι του χωριού καταβάλλουν κανονικά δημοτικά τέλη, φόρους και ΕΝΦΙΑ, 

όπως οι υπόλοιποι πολίτες που απολαμβάνουν τις βασικές υποδομές. 

Επιπροσθέτως, το οδικό δίκτυο της περιοχής βρίσκεται σε κατάσταση που εγκυμονεί τεράστιους κινδύνους, με 

αρκετά σημεία να βρίσκονται ακριβώς δίπλα σε γκρεμούς, χωρίς να υπάρχουν προστατευτικές μπάρες, γεγονός 

που έχει οδηγήσει σε θανατηφόρα ατυχήματα. Να τονιστεί, ότι ο δρόμος αυτός χρησιμοποιείται έντονα τους 

καλοκαιρινούς μήνες από χιλιάδες τουρίστες που επισκέπτονται τη δημοφιλή παραλία της περιοχής, μία από τις 

πιο όμορφες παραλίες του νησιού με καταγάλανα, πεντακάθαρα και βαθιά νερά 

 

 

Ερωτάσθε κ.κ Υπουργοί : 

 

1) Προτίθεται το αρμόδιο Υπουργείο να προβεί στις απαιτούμενες ενέργειες για την κατασκευή και 

λειτουργία δικτύου ύδρευσης στο Βιτάλι, ώστε να διασφαλιστεί η αξιοπρεπής διαβίωση των 

κατοίκων και η συνέχιση των γεωργικών και κτηνοτροφικών δραστηριοτήτων; 

2) Υπάρχει πρόβλεψη για τη βελτίωση και την ασφάλεια του οδικού δικτύου της περιοχής, ειδικά στα 

επικίνδυνα σημεία όπου απαιτείται η τοποθέτηση προστατευτικών μπαρών; Αν ναι, ποιο είναι το 

χρονοδιάγραμμα υλοποίησης; 
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3) Υπάρχει σχεδιασμός για την άρση της άνισης μεταχείρισης, δεδομένου ότι οι κάτοικοι πληρώνουν 

δημοτικά τέλη χωρίς να απολαμβάνουν βασικές παροχές κοινής ωφέλειας; 

 

                       Η  Βουλευτής  

 

 

        Κωνσταντίνα (Νάντια) Γιαννακοπούλου 




